
 
Skolebestyrelsesmøde

Dato: 23.10.2024
 

Klokken: 17.00-19.00 Mødested: Birkum

Forplejning: Gitte Afbud:

 
 
Dagsordenspunkter: Bemærkninger: Referat:
Godkende og låse referat fra
sidste møde

Godkendelse af dagsorden Velkommen til Kalle ny
afdelingsleder i ÆB og UM.

Kort præsentation af Kalle, der
tidl. har været lærer på
Højmeskolen. Kalle glæder sig til
at lære stedet godt at kende.

Meddelelser: Rusmiddelpolitik er på næste
møde i dec.

AT har været på besøg i dag, Vivi
afventer tilbagemeldingen.
Trivselsmålingen skal vi arbejde
med i personalegruppen
Kort orientering omkring
elevfravær og den fremtidige
proces

Årshjulet for skolebestyrelsens
arbejde:

(https://docs.google.com/docume
nt/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2m
VQMpS0nq_Jn/edit)

Lokal digitaliseringsstrategi
for Tingkærskolen -

Chromebook-kontrakt

Fra Nov. listen - Vi har ikke
møde i Nov.

Princip for nedsættelse af
samtaleudvalg
Tingkærskolen

Princip for lektier på
Tingkærskolen

Denne udsættes, da den skal
behandles på skolen og i MED
først.

De pågældende principper skal
på afd. møder i nov. og derfor kan
der komme justeringer efter disse
møder.

Høringssvar til Tildelingsmodel
Filer vedhæftet mail Vivi gennemgik tildelingsmodellen

med fokus på de ændringer der
måtte komme.

Rusmiddelpolitik (https://docs.google.com/d
ocument/d/1EId2pvu_S_Q
gVidyMOt2mVQMpS0nq_J
n/edit)

Udsættes pga. tekniske
problemer med at komme i
mappen. Sættes på næste møde.
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Skitur Skitur - der kan ikke
umiddelbart findes en tur
indenfor budgettet. Der
skal snarest komme en
melding fra skolen om der
bliver skitur i 2025, og i
givet fald hvornår.

Der er kommet henvendelse fra
forældre grundet
beløbsstørrelsen.
Forældrene skal finde et tilbud på
max. 4000kr.

Vi har pt ikke et endeligt tilbud for
dette skoleår, så vi afventer en
endelig udmelding fra Rene
Nielsen snarest.

I rusmiddelpolitikken er der også
tilføjet, at der ikke indtages
alkohol til arrangementer der er
relateret til skolen med
elevdeltagelse.

Vivi laver et udkast til en ramme
for den forældrebårne skirejse

Nyt fra vandrørene Hvad rør sig i samtalerne
om folkeskolen og
Tingkærskolen i
lokalsamfundet?

Knæk Cancer bortfalder i år, kan
vi som skole lave en udmelding
omkring dette og om at invitere til
at forældre og lokalområdet
alligevel laver deres egne
indsamlinger.

Markedsdagen har været
diskuteret

Personalenyt Uden elever og referat

Eventuelt

Punkter til næste møde: Evaluering af markedsdagen
både for og imod
pengefordeling Christina

Næste møde: 11. december

  


